

SPECIAL CHANCE



#GetWagyu

SHARE
YOUR WAGYU
EXPERIENCE



JAPANESE 100% AUTHENTIC WAGYU BEEF

#GetWagyu
SPECIAL
CHANCE



凡惠顧

長崎黑毛和牛肉眼/西冷*或
^長崎和牛・茶美豚放題

UPON ORDER a Nagasaki Wagyu Rib Eye/ Sirloin* OR
^a Nagasaki Wagyu & Chamiton Pork all-you-can-eat course



長崎黑毛和牛肉眼/西冷
Nagasaki Wagyu Rib Eye/ Sirloin

並完成以下步驟

and complete the following steps:

①

凡惠顧長崎黑毛和牛
肉眼/西冷*或
^長崎和牛・茶美豚放題1份

②

透過標記#GetWagyu,
在社交媒體上分享您的
Wagyu (和牛) 體驗

③

掃描QR碼,
並請回答問卷調查



④

額外贈送岐阜縣
飛驒牛肩脊肉一份

額外贈送
岐阜縣飛驒牛
肩脊肉1份



Valued at 價值
\$238/100g

FREE Gifu Hida Black Wagyu Chuck Roll

*額外贈送岐阜縣 飛驒牛肩脊肉 (約100g) 及只適用於LCX、又一城及太古城店

Free Gifu Hida Black Wagyu Chuck Roll (approx. 100g) and only applicable for LCX, Festival Walk and Cityplaza shop.

^額外贈送岐阜縣 飛驒牛肩脊肉 (約200g) 及只適用於銅鑼灣店

Free Gifu Hida Black Wagyu Chuck Roll (approx. 200g) and only applicable for Causeway Bay shop.

數量有限, 送完即止。只限堂食。優惠期由2021年2月1日至2月28日。贈送之岐阜縣 飛驒牛肩脊肉必須於完成指定問卷調查後方可獲贈, 詳情可向店員查詢。所有圖片為產品於某一狀態下拍攝, 僅顯示產品大概外觀, 如對產品有任何查詢, 歡迎與店員聯絡。如有任何爭議, 溫野菜保留最終決定權。

While stocks last. For dine-in only. Promotion period is valid from 1-28 February 2021. Please complete the designated questionnaire before enjoying the FREE Gifu Hida Black Wagyu Chuck Roll. For details, please contact with our staff. Terms and conditions apply. Photos of products are taken under certain conditions and reveal only the general appearance. Should there be any questions. Please ask our staff for assistance. In case of any disputes, On-Yasai reserves the right of final decision on all related matters.